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Jiawang (Daniel) Xu 

Shanghai 

+86 21 6080 0964 

daniel.xu@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Mergers and acquisitions 

◼ Private equity and venture capital 

◼ Outbound investment 

◼ Life sciences and healthcare 

◼ Foreign direct investment 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Daniel Xu advises investment funds and corporate clients on cross-border M&A and investment 

transactions, with particular focus on cross-border and multi-jurisdictional transactions, private equity 

investments in China-based businesses, outbound M&A by Chinese buyers, joint ventures, and other 

corporate matters.  He has extensive experience in assisting Chinese and U.S. life sciences 

companies in structuring and negotiating cross-border commercial, corporate, and partnering 

transactions involving China, including strategic collaborations, joint ventures, licensing, acquisitions, 

co-promotions, and distribution arrangements.  Mr. Xu has advised clients from a wide range of 

industries such as health care, internet and high-tech, media, automotive, education, real estate, energy, 

and natural resources.  He also has experience with acquiring and servicing portfolios of 

nonperforming loans (NPLs).  Prior to joining Han Kun, Mr. Xu worked with Jones Day for 10 years. 

EDUCATION 
Columbia University (LL.M. 2014); East China University of Political Science and Law (LL.M. 

2009); East China Normal University (LL.B. 2006). 

QUALIFICATIONS 
Member of the New York State Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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许家旺 

上海 

+86 21 6080 0964 

daniel.xu@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 兼并和收购 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 境外投资 

◼ 生命科学与健康 

◼ 外商直接投资 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

许家旺先生为投资基金和公司客户提供跨境并购和投资交易领域的法律服务，主要执业领域

为跨境和涉及多个司法辖区的并购交易，私募股权投资、中国买方境外并购、合资以及其他

公司事项。许先生在协助中国和美国生命科学公司进行跨境商业和合作交易的架构设计和谈

判方面具有丰富经验，包括战略合作、合资、许可、收购、合作推广及分销等商业安排。许

先生所代理的客户涉及行业广泛，包括医疗健康、互联网和高科技、媒体、汽车、教育、房

地产、能源及自然资源行业。许先生在不良贷款组合的收购及处置方面也具有丰富经验。在

加入汉坤之前，许先生在美国众达律师事务所有 10 年的工作经验。 

教育背景 

许家旺先生于 2006 年获华东师范大学法学学士学位，后于 2009 年获华东政法大学经济法硕

士学位。许律师于 2014 年获美国哥伦比亚大学法学硕士学位。 

执业资格 

美国纽约州律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


